
     
        GFK BESTYRELSESMØDE 8.6.2017 I KANTINEN PÅ GANLØSE SKOLE KL 19.15
        DAGSORDEN:

 PKT.1  GODKENDELSE AF REFERATET FRA MØDET 13.3.2017

 PKT.2  ØKONOMIEN .

 PKT.3 STATUS PÅ MEDLEMMER SAMT SLUTAFREGNING VEDRØRENDE 
NØGLEOMBYTNINGEN.

 PKT.4 IGANGVÆRENDE SAGER.
       MALING AF VÆGENE, NY GULVBELÆGNING,ANLÆG TIL KAST 
UDENDØRS,IDRÆTSMÆRKE,SAMT FYS.

 PKT.5 BESLUTNING VEDRØRENDE KONTIGENTNEDSÆTTELSE, FOR NYE MEDLEMMER 
FRA 1.7.2017
       SKAL DET VÆRE 350.- FOR RESTEN AF ÅRET.

 PKT.6 NYANSKAFFELSE TIL SEKRETÆREN ( DIKTAFON ).

 PKT.7 RESERVEDELE TIL MASKINERNE HVAD MANGLER ?

 PKT.8 NYANSKADDELSER: UDSKIFTNING AF GAMMELT UDSTYR.

 PKT.9 EVENTUELT KOMMENDE MØDEDATOER FØLGENDE DAGE ER FORESLÅET
       TORSDAG D 21.9 I KLUBLOKALET.
       TORSDAG D 23.11 PÅ GANLØSE KRO.
       BEGGE MED START 19.15.   

       

       
       GFK BESTYRELSMØDE I KLUBLOKALET PÅ GANLØSE SKOLE TORSDAG D 8.6.2017
       MED SPISNING OG MAD FRA GANLØSE PITZERIA.

       TILSTEDE VAR : STIG. SØREN. MARTIN. RIKKE. KIM. ERIK. PER,

 AD.1  GODKENDELSE AF REFERATET FRA SIDSTE MØDE: STIG SAGDE AT DER 
MANGLEDE NOGLE PUNKTER
       ELLERS BLEV DET GODKENDT.

 AD.2  ØKONOMIEN STIG OPLYSTE AT DER VAR 191.613 PÅ KONTOEN.

 AD.3  MEDLEMSTALLET VAR 151 OPLYSTE STIG. 
       NØGLEOMBYTNINGEN VAR NÆSTEN FÆRDIG DER MANGLEDE STADIG NOGLE FÅ.
       STIG. FORESLOG AT MAN SATTE MAX MEDLEMSTALLET TIL 200.- 
       SAMT IKKE OPTOG NYE MEDLEMMER EFTER D 5 NOVEMBER.



 AD.4  IGANGVÆRENDE SAGER: MALING AF VÆGENE, PER SAGDE AT MALEREN SKAL 
KOMME OG MÅLE OP,
       SAMT AT DET SKAL GØRES I SOMMERFEFIEN.
       PER HAR TALT NED JOE TÆPPEMANDEN OM AT LAVE DET I UGERNE 26 SAMT 27.
       PER STÅR FOR KOORDINERING AF MALING OG TÆPPE.
       ANLÆG TIL KAST UDENDØRS, MARTIN HAR TALT MED ARNE, DETM BLIVER 
FÆRDIGT SENERE
       DA DET HAR VÆRET ET DÅRLIGT FORÅR. ARNE OPLYSTE ENDVIDERE AT 
STENLØSE HAR
       ET KASTEBUR SOM IKKE BLIVER BRUGT.
       IDRÆTSMÆRKE BLIVER SAT PÅ STAND BY TIL EFTER SOMMERFERIEN OPLYSTE 
MARTIN.
       PER. OPLYSTE AT DER ER STARTET EN BMX KLUB I SLAGSLUNDE SOM SØGER 
TILSKUD,
       STIG & MARTIN SYNTES GODT VI KUNE GIVE DEM EN LILLE STØTTE.
       VI I BESTYRELSEN BLEV ENIGE OM AT GIVE ET TILSKUD PÅ 5000.-
       EVALUERING AF FYSIOTERAPEUT: KIM SAGDE AT FYS ER DER OM LØRDAGEN,
       MEN AT DER IKKE VAR SÅ MEGEN SØGNING, VI TALER OM EN ÆNDRING AF DETTE 
EFTER SOMMERFERIEN.
       PER FORESLOG AT VI TAGER FYS MED TIL NÆSTE MØDE.

 AD.5  STIG. FORESLOG AT KONTIGENTET SKULLE FRA 1.7 OG RESTEN AF ÅRET 
SKULLE VÆRE 35O.-
       SOM BLEV VEDTAGET.

 AD.6  INDKØB AF DIKTAFON TIL SEKRETÆR, DET BLEV VEDTAGET AT ERIK KAN KØBE 
EN.

 AD.7  RESERVEDELE TIL MASKINERNE. SØREN UNDERSØGER HVAD VI SKAL BRUGE 
OG GIVER ERIK BESKED,
       SÅ TALER ERIK MED JESPER OM PRIS PÅ DELENE SAMT LEVERINGSSITUATION.
       PER FORESLOG AT VI RENSEDE MASKINERNE INDEN DE BLIVER STILLET PÅ 
PLADS.

 AD.8  NYANSKAFFELSER SAMT UDSKIFTNING AF GAMMELT UDSTYR, NYT SKRIVES PÅ 
ØNSKELISTEN.

 AD.9  EVENTUELT. KOMMENDE MØDEDATOER SAMT STEDER.
       1 TORSDAG D 21.9 I KLUBLOKALET GANLØSE SKOLE,MED MAD FRA GANLØSE 
PITZERIA.
       2 TORSDAG D 23.11 PÅ GANLØSE KRO MED MAD.
       BEGGE MØDER MED START KL 19.15
       MARTIN HAR FÅET BUKKET LOKALET I KÆLDEREN I FERIEN
       TIDERNE TIRSDAG 11.30 TIL 14.00
               TORSDAG 11.30 TIL 14.00
               FREDAG   9.30 TIL 14.00
               LØRDAG  12.30 TIL 18.00
               SØNDAG  11.00 TIL 18.00S .




